
홍역 의심증상 발생시 보건소나 병원으로 연락주세요!

◇ 홍역은 어떤 증상이 있나요? 발열과 함께 얼굴에서 몸통으로 퍼지는 발진이 특징입니다.

◇ 홍역은 어떻게 감염되나요? 환자와 직접 접촉하거나 호흡기 분비물 등을 통해 감염됩니다.

◇ 홍역은 어떻게 예방할 수 있나요?
  · MMR 백신 2회 예방접종을 통해 홍역을 예방할 수 있습니다.
  · 의심증상이 있으면 곧장 병원에서 진료를 받아야 합니다.

◇ 홍역 예방을 위한 개인 위생수칙 철저

◇ 홍역 의심증상이 발생 시 경산시보건소(810-6314~5), 중앙병원(715-0119),    
   세명병원(819-8500), 질병관리본부(1339)로 연락 후 선별진료소에서 진료를    
   받아야 합니다.

 경 산 시 보 건 소

<홍역 발진>



If you suspect measles, please contact the health center or the hospital!

What symptoms are measles? 
It features a rash that spreads from face to body with heat.

                                 < measles rash>

How does measles get infected? 
Infection is caused by direct contact with the patient or respiratory discharge.
How can I prevent measles?
 · You can prevent measles by vaccinating the MMR vaccine twice.
 · If you have any suspicious symptoms, you need to see a doctor right away.

Thoroughly observe personal hygiene regulations to prevent measles.

In the event of a suspected measles, call the Gyeongsan Health Center (810-6314~5), 
the Central Hospital (715-0119), the Three People's Hospital (819-8500), and the 
Centers for Disease Control (1339) before receiving treatment at the screening clinic.

                      Gyeongsan City Health Center



发生麻疹疑似症状时请联系保健所或医院!

麻疹有哪些症状? 具有发热的同时从脸部向身体扩散的疹子特点。

                               <麻疹>

麻疹是如何感染的? 与患者直接接触或通过呼吸道分泌物等感染。
如何预防麻疹?
 · 通过两次预防接种MMR疫苗,可预防麻疹。
 · 如有可疑症状,应立即到医院就诊。
彻底制定预防麻疹的个人卫生守则

麻疹疑似症状发生时,需联系庆山市保健所(810-6314-5),中央医院(715-0119),世明医院(819-8500),
疾病管理本部(1339)后在选择诊疗。

                                 庆山市保健所


